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Presentatie en thema's 

5.1 

 

 

 

  

 

 

De stand van diverse zaken rondom basisschool  Antonius te Bugge-

num 

 

Er wordt door twee personen ingesproken. De tekst uitgesproken namens 

de werkgroep is als bijlage toegevoegd. 

1. bekostiging leerlingenvervoer 

De commissie vindt dat er een gehele of gedeeltelijke vergoeding/terugbe-

taling moet komen van de vervoerskosten. Indien dit niet mogelijk is vol-

gens de verordening, dan moet dit buiten de verordening om geregeld wor-

den. Er zal daartoe een motie worden ingediend in de raadsvergadering van 

25 april 2023. 

2. overname school 

Indien Spolt niet bereid is de school over te dragen zijn er twee alternatie-

ven. 

• de Stichting van een nieuwe school. De norm hiervoor is 200 kin-

deren. Deze zijn er niet, maar er zijn gesprekken om af te wijken 

van de norm. 



 

• Het openen van een dependance van de school in Kelpen-Oler. Pro-

bleem is hier dat Akkoord!po dit alleen wil doen indien de gemeente 

bijdraagt aan de exploitatiekosten die geraamd worden op € 

140.000,00 per jaar. 

Verder zijn er gesprekken met het ministerie naar aanleiding van de brief 

die door de gezamenlijke fracties is gestuurd. Er is een toezegging dat de 

brief vóór de meivakantie wordt beantwoord. 

Vervolgens oppert de commissie dat er een onderzoek zou moeten komen 

naar de gang van zaken, om te leren van de gang van zaken om dit soort 

zaken in de toekomst te voorkomen. Wellicht is dit een onderwerp voor de 

werkgroep uit de raad die zich met vernieuwing bezig houdt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Inspreektekst Agendapunt 5.1. Commissie Sociaal 13 april 2023 

Geachte aanwezigen, 

Allereerst dank dat u mij in de gelegenheid stelt om in te spreken bij de behandeling van het 

agendapunt dat is aangemerkt als “De stand van diverse zaken rondom basisschool Antonius te 

Buggenum”. 

Mijn naam is Jack Wetzels, en ik spreek u toe namens onze werkgroep voor het behoud van de 

Antoniusschool in Buggenum. In deze werkgroep zitten ouders en leden van onze Dorpsraad.  

Wij proberen, inmiddels alweer bijna 2,5 jaar, een lange en mooie toekomst voor onze 

basisschool veilig te stellen. Een toekomst waarvan wij hebben ontdekt dat die als openbare 

basisschool heel succesvol zou kunnen bestaan. 

Ik wil graag van mijn spreekrecht gebruikmaken en me gezien de tijd beperken tot twee 

onderwerpen: 

1. De kosten van het leerlingenvervoer 

2. Het verzoek van de raadsfracties aan de Minister van OCW om de gemeente in staat te 

stellen de ontstane impasse te doorbreken 

1e onderwerp: Kosten leerlingenvervoer tussen Buggenum en Kelpen-Oler  

▪ Met de komst van Akkoord naar Kelpen-Oler is er voor het eerst openbaar onderwijs in 

Leudal gerealiseerd. 

▪ Openbaar onderwijs brengt unieke kansen voor inwoners & voor de gemeente zelf. 

▪ Bij deze kansen horen ook verantwoordelijkheden: De overheid is via de gemeenten 

verantwoordelijk om te voorzien in voldoende en bereikbaar openbaar onderwijs voor 

haar burgers. 

▪ Het verhaal voor de Buggenumse kinderen is eigenlijk heel simpel: De ouders kiezen 

voor openbaar onderwijs, en dit is niet binnen 6km vanuit Buggenum voorhanden. 

Als we kijken naar de Gemeentelijke Verordening (gestoeld op (art 4.5 van) de wet op het PO): 

Artikel 9. Afstandsgrens  
1. Een vervoersvoorziening wordt toegekend als de afstand van de woning naar de 
dichtstbijzijnde toegankelijke school voor: 
a. basisonderwijs of speciale school voor basisonderwijs als bedoeld in de Wet op het 
primair onderwijs meer bedraagt dan zes kilometer; 
 

→ daarmee ligt de toekenning van de voorziening al vast en is de volgende stap alleen nog de 
hoogte van die voorziening. Daarvoor gaan we naar: 
 
  



Artikel 8. Vervoersvoorziening naar de dichtstbijzijnde toegankelijke school 
1. Een vervoersvoorziening wordt toegekend over de afstand tussen de woning van de 
leerling dan wel de opstapplaats en de dichtstbijzijnde voor de leerling toegankelijke 
school. Tenzij vervoer naar een verder weggelegen school voor de gemeente minder 
kosten met zich mee brengt en de ouders met het vervoer naar die school schriftelijk 
instemmen. 
 

▪ Daarmee is wat ons betreft duidelijk: de vervoersvoorziening moet worden toegekend, 
en als we de discussie over “toegankelijkheid” voor het gemak voor nu buiten 
beschouwing laten en er dus van uitgaan dat OBS Aan de Roer in Roermond de 40 
Buggenumse leerlingen zou willen en kunnen opnemen, moet de voorziening worden 
vastgesteld ter hoogte van de goedkoopste optie van beiden: Buggenum-OBS Aan de 
Roer (Roermond) of Buggenum-OBS Liduina (Kelpen-Oler). 
 

▪ We denken uiteraard graag mee en hebben daarom al uitgezocht welke van beide dat 
zou zijn: en hoewel in afstand iets verschillend, blijken beide opties exact even duur, 
hetgeen een en ander verder vereenvoudigt.  
 

▪ Overigens vinden we het nog belangrijk toe te voegen dat de handreiking van Akkoord 
om tot aan de zomervakantie te betalen voor de bus als een handreiking richting de 
ouders bedoeld is, maar door de gemeente juist mag worden gezien als een 
confrontatie met haar voorlopige tekortkoming in deze kwestie, die dan ook zo snel 
mogelijk en met terugwerkende kracht gecorrigeerd moet worden. 
 

▪ Temeer ook omdat het geld dat Akkoord nu aan de bus moet uitgeven, natuurlijk ook 
helemaal niet bedoeld is voor een bus, maar voor het onderwijs aan de Buggenumse en 
Kelpen-Olerse kinderen: Twee groepen kinderen die al meer dan genoeg hebben 
moeten missen de voorbije jaren onder de regie van SPOLT en de alsmaar voortdurende 
onrust. 

 
Vanuit hier ook een woord van dank richting Akkoord: niet alleen hebben zij de bus keurig 
geregeld, vooral zijn we dankbaar voor de geweldige ontvangst en probleemloze start van onze 
kinderen, die nu alweer meer dan 2 maanden bijzonder goed onderwijs krijgen op de Akkoord 
school in Kelpen-Oler. En bovendien doet Akkoord dat allemaal, terwijl ze pas vanaf volgend 
kalenderjaar bekostiging zullen ontvangen voor het onderwijs aan onze leerlingen. 

 
Met andere woorden, beste commissieleden, raadsleden en college: wij willen u nogmaals 
verzoeken, erken en omarm uw nieuwe verantwoordelijkheid voor openbaar onderwijs & 
daarmee voor de vervoerskosten van onze kinderen naar de openbare basisschool in Kelpen-
Oler, en leg de rekening voor de bus niet bij Akkoord.  



2e onderwerp: Brief van alle fracties aan de Minister van OCW 

 
▪ We zijn erg blij met de brief van de raadsfracties aan de minister, met daarin de 

urgente hulpvraag om iets creatiefs te verzinnen, nu praten met Spolt en netjes vragen 
zinloos is gebleken;  

▪ Die brief is een geweldig signaal richting de ouders van Buggenum; 
▪ En we herkennen daarin volledig de eerdere inspanning van de raadswerkgroep, die 

samen met de inspanningen van ouders en werkgroepen uit de verschillende dorpen in 
een eerdere fase tot zo’n mooie resultaten heeft geleid; 

▪ Het gaat ons samen ook voor Buggenum lukken om het voortbestaan van onze 
basisschool tot in de verre toekomst veilig te stellen: Dit is slechts een kwestie van 
volhouden en de goede dingen blijven doen;  

▪ De bestuurder van Spolt laat dit verhaal duren en duren, in de hoop dat de gemeente 
en ouders het uiteindelijk toch maar op zullen gaan geven; 

▪ Ook hun nieuwe factsheet laat weer duidelijk zien wat de bedoeling is: ten koste van 
ouders en kinderen die in al hun recht en vrijheid voor een andere, en in hun ogen 
betere school hebben gekozen voor hun kinderen, gaat Spolt verder met weer de 
volgende juridische uiteenzetting die moet aantonen dat het allemaal heel normaal en 
begrijpelijk is wat Spolt doet. 

▪ Het lukt niet om in 5min de hele factsheet te bespreken, maar we willen wel al even 
aangeven dat de factsheet om te beginnen 1,5 jaar aan voorgeschiedenis mist, en de 
periode die wel wordt besproken vooral volstaat met fictie, en zeker niet met feiten. 
 

Maar wat er ook gebeurd mag zijn: feit is hoe dan ook wel dat er momenteel een 
schoolgebouw leegstaat in Buggenum, minimaal 40 maar waarschijnlijk eerder 50 leerlingen 
daar per direct openbaar onderwijs zouden willen volgen, en er een stichting klaarstaat om 
daarin te voorzien en te investeren. 
 
En dat wordt op dit moment allemaal tegengehouden & gefrustreerd door een boze 
bestuurder, die zich maar niet kan neerleggen bij de ontwikkelingen zoals die zich hebben 
voltrokken. Het niet willen overdragen van de sleutel en het BRIN-nummer van de 
Antoniusschool is moreel verwerpelijk, en ontneemt de Buggenumse kinderen hun kans en 
recht op thuisnabij basisonderwijs. En dat is, hoe je het ook went of keert, een 
onderwijsbestuurder onwaardig. 

 

Geachte aanwezigen, opgeven gaan we als ouders zeker niet doen, en het doet ons goed te zien 
dat ook de gemeente nog altijd strijdvaardig is. Hopelijk is met de brief aan de minister een 
mooie eindsprint ingezet. 
 
Wij wensen u en onszelf veel succes en volharding in de komende periode.  

   


